
                   Zápis z podzimní konference Oblastního spolku Východočeská,z.s.

konané dne 30.10.2022 v Bašnicích

Začátek konference v 15.00 hodin

Na  konferenci  přítomno  23  delegovaných   členů  Místních  spolků  Oblastního  sdružení
Východočeská z.s..

Omluvení 3 delegáti z MS Březhrad  a 2 delegáti z MS Třebechovice

Konference  je usnášenischopná

Program konference :

1. Zahájení
2. Zprávy funkcionářů OS
3. Volba komisí konference
4. Volby představenstva a předsedy OS
5. Různé
6. Usnesení a závěr

Ad. 1 – Zahájení a přivítání hostů provedl předseda OS Východočeská, z.s. Vlastimil Zíma .
Zároveň požádal konferenci o zvolení volební komise ve složení Kratochvíl  Petr, Štěpánek
Zdeněk  a Hrabal Jiří .  Návrhové komise ve složení Lánský Vladimír, Hillebrand Vilém a Pour
Leoš. 

Obě komise byly přijaty všemi 23 hlasy přítomných  delegátů.

Volební komise rozhodla že konference je usnášeníschopná.

Po úvodu a volbě komisí předseda zhodnotil období od jarní konference, její činnosti.

V  dalším  průběhu  konference  vystoupil  pokladník  s výsledky  hospodaření  jsou  na  dobré
úrovní vše je hrazeno včas.

Po vystoupení  pokladníka  vystoupilo  výcvikář,  který  zhodnotil  letové období  a  představil
návrh letového plánu na rok 2023, který byl upraven na 16 závodů na rok Závod z Chebu se
přesouvá na Krajkovou.

Po vystoupení  funkcionářů proběhla přímá volba nového předsedy OS Východočeská s.z.
Václava HRYZLÍKA  a  odsouhlasení nového sídla společnosti OS Východočeská z.s.,  klteré
bude  na  adrese  Na  paloukách  4/5,  Hradewc  Králové,  50003
pro 22 mandátů jeden mandát se  zdržel hlasování.



Volba  do  výboru  OS  Východočeská  s.z.   –  Milana  FORMANA,  Romana  ŠIMůNKA,  Petra
KRATOCHVÍLA a Jana KARLA  , zvoleno všemi 23 delegáty.

Volba Revizní komise  -   předseda HILLEBRAND Vilém, členové Miroslav KULICH a Leoš POUR
zvoleno 23 mandáty

 
V části různé – byla řešena otázka ustanovení startovací komise.  Uvedený problém bude
řešen na jarní konferenci roku 2023. Dále byla řešena otázka vypouštění holubů z auta na
startovacím místě, nutnost větších odstupů od ostatních vozidel, převážně Pardubického.

Předseda  OS  informoval  o  zákazu  hostování  v celé  organizaci  Český  svaz  chovatelů
poštovních holubů .

Pokladník  Milan  Forman  připomněl   výstavu  holubů,  kterou  pořádá  MS  Nový  Bydžov
proběhne dne 17.12.2022 ve Sloupnu společně s OS Polabí.

Co se týče přijímání nových členů bude o tomto rozhodovat představenstvo OS,  z důvodů
aby se nenatahovaly,  případně zkracovaly   letová pásma OS Východočeská s.z. – souhlas
všech 23 delegátů.

Následně  bylo  přijato  usnesení  podzimní  konference  OS  Východočeská  s.z.  a  stávajícím
předsedou OS provedeno ukončení konference .

Konference ukončena 18.00 hodin

Zapsal : Lánský Vladimír                                     

Předseda OS Východočeská,z.s. Vlastimil Zíma

Zapsal :  Vladimír Lánský                                                                                               



U S N E S E N Í

z podzimní  konference  Oblastního sdružení Východočeská,z.s.

konané 30.10.2022 v Bašnicích

Konference za účasti 23 delegátů je usnášenischopná

Konference bere na vědomí

 zprávy předsedy OS,  pokladníka OS a výcvikáře OD

Konference souhlasí s volbou nového předsedy OS Výchopdočeská s.z.  Václava HRYZLÍKA

Přijato 22 delegáty – jeden delegát se zdržel hlasování

Konference schválila nové sídlo společnosti n adrese Na paloukách 4/5

                                                                                               Hradec Králové, 500 03

Konference zvolila  nové představenstvo  - Milana FORMANA

                                                                              Romana ŠIMůNKA

                                                                              Petra KRATOCHVÍLA

                                                                              Jana KARLA

Přijato všemi 23 delegáty

Konference zvolila předsedu revizní komise  - Viléma HILLEBRANDA a dve členy3

                                                                                   Miroslava KULICHA

                                                                                   Leoše POURA

Přijato všemi 23 delegáty

Konference se usnesla  na podmínkách přijímaní nových členů ,   kteří  nesmí  natahovat,
případně zkracovat  letová pásma  o přijetí bude rozhodovat představenstvo OS



Přijato  všemi 23 deleg000áty

 Usnesení přijato všemi 23 delegáty konference OS Východočeská s.z.

V Bašnicích 30.10.2022

………………………………………………….

Předseda OS Východočeská, z.s.

           


